

VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING ONDERWIJS EN WELZIJN

OW nr.: 06/06

Datum: 14 juni 2006

Plaats: Oude raadzaal

Tijd: 16:30-18:45

Aanwezig: dhr. D. Jager (voorzitter), mw. K. Hazewinkel (PvdA), mw. G.E. Boerma (PvdA), mw. A.J. Vos (PvdA), mw. H. Rademaker (SP), dhr. J.W. Schaaf (SP), mw. H.J. van Mameren (VVD), mw. A. Postma (GL), dhr. J.P.T. Klijsma (GL), dhr. B.H. Koops (CDA), mw. I.M. Jongman-Mollema (CU), dhr. J. Bolhuis (Stadspartij), dhr. P.J.R. van der Wilt (D66), dhr. F. van Leeuwen (S&S), dhr. S. Antuma (S&S), dhr. N. Krouwel (commissiegriffier), dhr. J.J. Dijkstra (wethouder), mw. J.C.M. van Schie (wethouder), dhr. P.W.G. Verschuren (wethouder), mw. J.A. Visscher (wethouder).

Overige aanwezigen: dhr. L. Bosdijk, dhr. B. Visser, dhr. L. v.d. Veen (allen ambtenaar dienst OCSW)

Afwezig: dhr. H.F.B. van der Heijdt (PvdA), mw. J. Kinds (PvdA), dhr. J. Evenhuis (VVD), dhr. G.J. Spieker (Stadspartij)

A.1. Mededelingen voorzitter/portefeuillehouders

De Voorzitter deelt mee dat er een expertmeeting Wmo op 18 juli om 20:00 uur plaatsvindt, uitnodiging volgt.

Op verzoek van PvdA zal voor het zomerreces extra vergaderruimte worden gecreeerd voor een extra commissie Openbaar Onderwijs. De uitnodiging van Stichting van de Straat stond gepland op 5 juli voor een werkbezoek, deze wordt verplaatst naar september, datum is nog niet bekend. Verder staan de volgende werkbezoeken op de planning: het Natuurmuseum op 15 juni om 19:30 uur, stichting Terwille op 22 juni om 19:30 uur en

Kardinge op 13 juli om 17:00 uur. Van het laatst genoemde werkbezoek volgt nog een uitnodiging. Tot slot kondigt de voorzitter aan dat wethouder van Schie in een besloten deel enkele vertrouwelijke mededelingen zal doen over Stiel en Trivia.

Wethouder Dijkstra stelt voor de bespreking van het atelierbeleid uit te stellen naar de volgende commissievergadering, vanwege vertraging in de overdracht van het pand aan de Bloemsingel 10. Verder ligt er een uitvoeringsvoorstel van de motie inzake Noorderbattle.

Wethouder Visscher doet de mededeling dat het klimrek van het Noorderplantsoen 5 juli zal worden teruggeplaatst. Verder doet de wethouder het voorstel dat de nota over de woonruimteverdeling rolstoelgebruikers wordt verdeeld in de uitvoering van het eigen WVG beleid en de uitvoering van het beleid dat in samenwerking met corporaties dient te worden uitgevoerd. Het eerste deel zal dan in oktober de commissie doen toekomen en het tweede gedeelte aan het einde van het jaar of begin volgend jaar.

Daarnaast legt de wethouder aan de commissie voor dat er in september een nota komt over een oude toezegging omtrent het testen van pillen, een onderdeel van de verslavingszorg. Tot slot meldt de wethouder dat ze de commissie zal uitnodigen voor een expertmeeting op 5 juli over het lokale gezondheidsbeleid.

A.2. Vaststelling Agenda

Op verzoek van D66 verplaatst de voorzitter het raadsvoorstel **Intrekking verordening bestuursstructuur Montessorischool** van het conform gedeelte naar het inhoudelijk gedeelte wordt verplaatst als 1-minuutinterventie.

A.3. Conformstuk

De voorzitter stelt vast dat de raadsvoorstellen **Investering meubilair openbaar (speciaal) onderwijs en Nacalculatie nieuwbouw Vensterschool Koorenspoor en uitbreiding Vensterschool Hoogkerk** conform door kunnen naar de raad.

A.4. Rondvraag

De **SP** heeft een aantal vragen over de toestand bij VariaSki m.b.t. toezeggingen die het college heeft gedaan en de slechte communicatie tussen de VariaSki en het college. Verder vraagt de **SP** zich af of de ambtelijke ondersteuning, naar aanleiding van een motie bij de accommodatienota, niet verbeterd zou kunnen worden bij instellingen die niet meer gesubsidieerd worden naar aanleiding van de situatie bij de Hunzeborgh.

Het **CDA** wil weten wat de aanleiding is voor de vertraging van de verplaatsing van vereniging VariaSki. Daarnaast vraagt het **CDA** zich af wat stichting AGORA tot dusver heeft gedaan.

De **CU** verzoekt het college duidelijkheid te geven over wel of geen extra bijdrage voor het Groninger museum.

Verder wil de **CU** geïnformeerd worden over wat het college doet of van plan is te gaan doen m.b.t. Operatie Jong.

GL vraagt zich af of de stagnatie van de voortgang van de marktplaats Lewenborg te wijten is aan het ontbreken van een gemeentelijke projectleider en zo ja, wat het college van plan is daar aan te doen.

Wethouder Verschuren zegt toe de volgende commissievergadering, de commissie in te lichten over de stand van zaken m.b.t. AGORA.

Wethouder van Schie geeft aan dat het college druk bezig is met de voorbereidingen voor het gereedmaken van de alternatieve locatie voor VariaSki, dat heeft tijd nodig en VariaSki is daarvan op de hoogte. De wethouder zegt toe de commissie voor de volgende commissievergadering in te lichten over andere aspecten rond VariaSki. Ze neemt kennis van de conclusie dat er een slechte communicatie tussen VariaSki en het college is.

De wethouder is van mening dat de ambtelijke ondersteuning bij instellingen die niet meer worden gesubsidieerd goed wordt aangepakt.

Verder geeft ze aan dat het college na de zomer bij de voortgang van de jeugdzorg apart terug zal komen op implementatie van de aanbevelingen van Operatie Jong.

Ze zegt toe de volgende commissievergadering, 5 juli, de commissie in te lichten over de laatste stand van zaken m.b.t. marktplaats Lewenborg.

Wethouder Dijkstra geeft aan dat het college in gesprek gaat met het Groninger museum over het plan van aanpak. De raad heeft een incidentele bijdrage voor 2006 en 2007 beschikbaar gesteld, het college houdt daar voorlopig aan vast. Wethouder Dijkstra zegt toe dat in juli het jaarverslag meerjarenrekening van het Groninger museum ter beschikking is.

B.1. Raadsvoorstel Intrekking verordening bestuursstructuur Montessorischool (Beijum)

D66 heeft een viertal opmerkingen. Toen de medezeggenschapsraad werd geïnstalleerd werd verzocht de bestuurscommissie op te heffen, **D66** vraagt zich af waarom. Daarmee is formeel de goede weg gevolgd, maar inhoudelijk wist de medezeggenschapsraad niet wat de consequentie van hun besluit was. Ten tweede vraagt **D66** zich af of de problemen worden opgelost met opheffing van de bestuurscommissie. Ten derde wil **D66** weten of de bestuurscommissie op de andere Montessorischool ook gevaar loopt. Tot slot zou **D66** de algemene discussie over de bestuursvorm van het openbaar onderwijs willen afwachten.

Wethouder van Schie geeft aan dat dit voorstel de uitvoering van de aanbevelingen van alle betrokkenen behelst. Wanneer het goed loopt met een dergelijke bestuursstructuur zal het college daar niet aan gaan sleutelen.

De voorzitter besluit dat het raadsvoorstel als 1-minuutinterventie naar de raad gaat, nu **D66** een motie wil indienen.

Presentatie OCSW over de onderhoudswerkzaamheden bij gemeenlijke gebouwen en dan van schoolgebouwen in het bijzonder

C.1. Vaststelling lange-termijnagenda en lijst moties en toezeggingen

De Voorzitter stelt de LTA en lijst van moties en toezeggingen vast. Verder meldt de voorzitter dat de reactie van de motie inzake Velocitas vandaag is binnengekomen en stelt voor deze op de lijst van ingekomen stukken en stukken ter kennisname van de raad van 28 juni te zetten. **De commissie** gaat akkoord.

C.2. Ingekomen stukken en stukken ter kennisname

PvdA zou graag het plan van aanpak voortijdig schoolverlaten betrekken bij het uitvoeringsplan VSV 2006-2007.

S&S verzoekt om agendering van het collegebesluit inzake Topsportsubsidies.

C.3. Vaststelling verslagen d.d. 10 mei 2006

De voorzitter stelt het verslag vast.

Toezeggingen

Wethouder Verschuren zegt toe de volgende commissievergadering de commissie in te lichten over de stand van zaken m.b.t. AGORA.

Wethouder van Schie zegt toe de volgende commissievergadering de commissie in te lichten over de situatie rond VariaSki.

Wethouder van Schie zegt toe de volgende commissievergadering de commissie in te lichten over de laatste stand van zaken m.b.t. marktplaats Lewenborg.

Wethouder Dijkstra zegt toe dat in juli het jaarverslag meerjarenrekening van het Groninger museum ter beschikking is.